

## **Minister Callichurn visits R.E.A.L Garments**

*November 19, 2020*

The Minister of Labour, Human Resources Development, and Training, Soodesh Callichurn, visited the textile company R.E.A.L Garments at La Tour Koenig, Pointe aux Sables. The visit allowed the authorities to assess the progress made by this company in this period of crisis following the COVID-19 pandemic.

In a press statement, the minister commended the textile company for its continued efforts, especially during these difficult times, to continue to export high-end denim products to specific buyers. He also dwelled on the measures put in place by the government for the development of the manufacturing sector. It was also to highlight the collaboration between the public and private sectors to face the challenges associated with COVID-19.

The director of the Mauritius Export Association, Ms. Lilowtee Rajmun-Joosery, indicated that R.E.A.L Garments, makes a certain contribution to the country's economy through the quality of its products. In addition, she highlighted the measures offered by the authorities to support companies in the textile industry in the face of the pandemic.

The Head of Finance, R.E.A.L Garments, Mr. Wafiiq Rosun, mentioned that the company is investing heavily in new technologies for the automated production of denim garments. He invited young graduates and Mauritians to take advantage of the employment opportunities available within the company.

## **Le ministre du Travail visite la compagnie de textile R.E.A.L Garments**

19 novembre 2020

Le ministre du Travail, des Ressources humaines, et de la Formation, Soodesh Callichurn, a visité ce matin, la compagnie de textile *R.E.A.L Garments* à La Tour Koenig, Pointe aux Sables. La visite fut un constat de visu du progrès réalisé par cette entreprise en cette période de crise suite à la pandémie de la COVID-19.

Dans une déclaration à la presse, le ministre a félicité la compagnie de textile pour ses efforts à assurer l'exportation de produits haut de gamme en denim. Il s'est aussi attardé sur les mesures mises en place par le gouvernement pour le développement du secteur manufacturier. Il devait par ailleurs mettre en exergue la collaboration entre le secteur public et le secteur privé pour faire face aux défis liés à la COVID-19.

La directrice de la *Mauritius Export Association*, Mme Lilowtee Rajmun-Joosery, a indiqué que *R.E.A.L Garments*, apporte une certaine contribution à l'économie du pays de par la qualité de ses produits. De plus, elle a souligné les mesures, telles que le *Wage Assistance Scheme*, initiées par le gouvernement pour soutenir les entreprises de l'industrie textile face à la pandémie.

Le *Head of Finance* de *R.E.A.L Garments*, M. Wafiq Rosun, affirme que l'entreprise investit massivement dans les nouvelles technologies pour la production automatisée de vêtements en denim. Il a lancé un appel aux jeunes diplômés à profiter des opportunités d'emploi disponibles au sein de l'entreprise.



